
 

Referat af skolebestyrelsesmøde den 14.11.2023 

Deltagere: Pernille, Mia, Leonardo, Maria, Palle, Jens Ove og Henrik.  

Afbud: Louisa og Thomas 

Referent: Tulle  

 

Referat  

1. Godkendelse af referat  
Godkendt. 
  

2. Orientering vedr. artikel i VAF v. Henrik 

Folkeskoleområdet har været under søgelyset ved VAF. Henrik fortæller, at han har haft 
besøg af VAF, hvor Henrik kunne uddybe hans svar fra VAF. Det har været en ordentlig 
proces.  

Pernille har prøvet at finde en mening med deres artikler, og mener ikke at det er blevet 
gjort særlig godt.  

 

3. Tilbagemelding på dialogmøde med børne- og familieudvalget v. Henrik 

De to punkter der var, var mediet Aula, hvordan man bruger det mv. og regeringens udspil 
omkring folkeskolen, der skal skolebestyrelsen ind i nogle beslutninger på et tidspunkt.  

 

4. Retningslinjer for brug af mobiltelefon v. alle  

Smartwatch eller andre digitale medier er en individuel vurdering mellem læreren og de 
enkelte forældre.  

Telefoner – alle telefoner bliver afleveret i en kasse fra 0.-9. klasse. Telefonerne kan 
bruges som et læringsredskab fra 0.-9. klasse.    

 

5. Principper 

Henrik gennemgår principperne for Vejle Midtbyskole  

Bestyrelsen vil gerne arbejde med følgende principper: 

• Sprog og adfærd  
• Trafik-politik  
• Skole og hjem samarbejdet 
• Lektier  



 

Vi vil fremadrettet bruge årshjulet til at lægge principper ind, så vi justerer dem løbende.  

6. Lejrskole 
Jens Ove gennemgår oplægget fra skoleledelsen til lejrskole.  
A-klassen, hvordan skal lejrskole se ud der? 
Et forslag fra medarbejderrepræsentanten var at 8I skal have 3 overnatninger og 4 
overnatninger til 8. årgang.  
Vi genbesøger lejrskole i december.  
 

7. Nyt fra formand, elevråd og ledelse 

Elevrådet: Evaluering af åbent hus. De synes alle sammen at det var en ret fin idé, at 
forældrene kom og kiggede på. Eleverne vil gerne have lidt før lidt før, 30-45 minutter. 
De glæder sig meget til boldbanen. Træningsudstyret er et stort ønske fra elevrådet, 
hvis det ikke kan lade sig gøre, vil de gerne bruge pengene fælles i klasserne.  

Der kommer et lyskryds ved afd. Damhaven. Henrik kontakter Martin fra Børne-og 
familieudvalget og sender et dokument ind.  

Der skal være en besparelse på 22 mio., så for at sikre driften skal der spares 50 mio.  
December-mødet skal bruges til at give en høring på besparelseskataloget.  

8. Forældrehenvendelser v. formanden 
Gruppedynamikker i 1. klasse – Forældrehenvendelser, hvor de oplever at børnene er 
meget grove og verbale i kommunikationen overfor hinanden og voksne.  
Skolen vil gå i dialog med forældre og lærerne.  
 

9. Eventuelt 
Årshjul og referater må gerne komme på hjemmesiden.  


